
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 8/15 

  

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 21. 5. 2015 ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi na odseku 
E-1. 

Prisotni: K. Ernestl, M. Gams, Z. Jernejc, G. Kramberger, T. Martun, J. Pungerčar, M. Štraus, G. Tavčar, I. 
Zajc. 

Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, I. Falnoga, 
A. Fekonja, C. Filipič, M. Koželj, R. Pergarec, T. Ručigaj. 

Vabljena sta bila tudi sindikalna zaupnika, nečlana IO SVIZ/IJS B. Črnič in B. Žefran, slednji je svojo 
odsotnost opravičil.   

  

1. Potrditev točk dnevnega reda in pregled zapisnika seje z dne 22. 5. 2015 

Prisotni so potrdili točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik predhodne seje IO SVIZ/IJS. 

  

2. Tekoče zadeve 

a)         J. Pungerčar je poročal, da se je 17. 5. 2015 udeležil seje UO IJS, ki je potekala na Reaktorju – Brinje. 
Poleg tekočih informacij, ki jih je podal direktor, so obravnavali vrsto tem, kot je vodenje IJS v naslednjem 
petletnem mandatu, sprejem Finančnega načrta in Plana dela IJS za leto 2015, nove zaposlitve in druge 
tekoče zadeve, poudarek pa je bil na problematiki Reaktorja, katerega rezultati kažejo, kljub specifiki težav 
v nedavni preteklosti, pozitiven napredek, predvsem z vizijo vodstva in dobrim vodenjem poslov. 
Obravnavali so tudi pristop IJS k ustanovitvi Evropskega gospodarskega interesnega združenja Slovensko 
inovacijsko stičišče, SIS EGIZ. 

b)         Igor Zajc je poročal, da se je udeležil seje Znanstvenega sveta, kjer so bili člani obveščeni o 
imenovanju nove pomočnice direktorja, dr. Romane Jordan. 

c)         Obravnavali smo problematiko plačne politike in kvot, ki jih država predpisuje za MR. Letos bomo 
imeli  na IJS le 28 novih mladih raziskovalcev, ki bodo opravljali doktorski študij. 

d)         J. Pungerčar je prisotne seznanil, da je bila 7. 5. 2015 ustanovljena sindikalna konferenca visokega 
šolstva in znanosti SVIZ OO Ljubljane in okolica. Za njenega predsednika je bil izvoljen mag. Muharem 
Husić. 

e)         11. in 12. 5. 2015 sta potekala izobraževalni seminar in konferenca SVIZ VŠZ za sindikalne zaupnice 
in zaupnike v visokem šolstvu in znanosti. Dogodka so se udeležili J. Pungerčar, M. Štraus P. in I. Zajc. 
Prisotni so se seznanjali s temami, kot so varna raba interneta, javni nastop, veščine vodenja, program 
promocije zdravja na delu. Glavni tajnik B. Štrukelj je prisotne seznanil z aktualnimi dogajanji, obravnavali 
vrsto problemov, ki tarejo visoko šolstvo in znanost.  Med drugimi je bil vabljen gost, rektor Univerze na 
Primorskem prof. dr. Dragan Marušič. Ugotovili smo lahko, da visoko šolstvo zahteva, da se več denarja 
preusmeri v raziskovalno aktivnost univerz, kar se trudijo vgraditi v na novo nastajajoči Zakon o visokem 
šolstvu. Za naklonjenost pa, seveda, lobirajo tudi pri sindikatu SVIZ, ki bo eden od ključnih pogajalskih 
partnerjev z vlado pri pripravi zakona.   

V nadaljevanju so prisotni na konferenci VŠZ sprejeli sklep, da se bo oblikovala delovna skupina pod 
vodstvom J. Pungerčarja, ki bo budno spremljala pogajanja z vlado, SVIZ pa naj apelira na vlado in zahteva 
stabilno financiranje znanosti in povišanje finančnih sredstev, ki jih država namenja znanosti, na nivo leta 
2011. 



f)          Ker je v  pripravi (predvidoma v jeseni) tudi zakon o raziskovalni dejavnosti, smo glavnega tajnika 
SVIZ zaprosili, da se dodobra seznani tudi s problematiko financiranja javnih zavodov in čiste raziskovalne 
sfere. Povabili smo ga na sestanek k našemu direktorju J. Lenarčiču, ki mu je podrobno predstavil 
probleme, ki tarejo znanost. B. Štrukelj je obljubil aktivno sodelovanje in zagovarjanje stališč, ki se bodo 
oblikovala na več akademskih nivojih, med drugim tudi na KOSRIS-u, preden bo vlada zakon potrdila, saj 
bo sindikat eden od ključnih pogajalskih partnerjev na vladi. 

g)         M. Gams meni, da bi morali preko medijev javnosti sporočati, kako malo se naredi za znanost in kako 
malo denarja ji je namenjenega. 

  

3. Izlet in piknik 

a)         M. Štraus je prisotne seznanila, da se tudi na drugi izlet, tokrat na Slovaško, ni prijavilo dovolj oseb, 
tako da izlet odpade. V jesenskem času bomo organizirali raje enodnevne izlete po Sloveniji in bližnji okolici. 
Izvedeli smo, da bo SVIZ OO Ljubljana in okolica organiziral cenovno ugoden izlet, in sicer konec meseca 
avgusta v Verono na operno predstavo v Areni. Takoj ko prejmemo obvestilo SVIZ OO Lj. in okolica, ga 
bomo posredovali članom. 

b)         Vsakoletni sindikalni piknik bomo organizirali v petek, 5. 6. 2015, na lokaciji Reaktor - Brinje, priprave 
nanj potekajo kot načrtovano. Zaenkrat ni nobenih zapletov, PGD Črnuče in PGD Brinje so nam obljubili 
šotore in klopi, sodelavci pa priskočili na pomoč pri pripravi in razdeljevanju hrane. 

  

4.  Pravilnik Solidarnostne pomoči 

Komisija v sestavi T. Martun, Z. Jernejc in G. Tavčar je pripravila in nam na vpogled poslala osnutek novega 
Pravilnika o  solidarnostni pomoči.  Pravilnik smo pregledali in ga z manjšimi popravki potrdili. Končno 
verzijo bomo objavili na spletni strani SVIZ/IJS. 

  

5. Razno 

Člane smo obvestili o višini letošnjega regresa, ki bo izplačan 15. 6. 2015 pri majski plači. 

  

Seja je bila končana ob 16.10, vodil jo je B. Črnič.                             Zapisnik je pripravila Metka Štraus 

                                                                                                       Zapisnik je pregledal J. Pungerčar 

Ljubljana, 28. 5. 2015 

  

Poslano:           - članom IO SVIZ/IJS 
                        - članom NO SVIZ/IJS 
                        - predsedniku ZS IJS 
                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                        - direktorju IJS 
  
 


